



STYRELSEMÖTE 10 - 100217

Plats & Tid: Bergslagens Konsultbyrå, Parkvägen 17, klockan 18.⁰⁰
Närvarande: Lars Hedin, Thomas Liljeqvist, Pia Johansson & Minna Pajaanen (halva mötet)
Frånvarande: Dick Helsing (Orsak okänd), Janne Eriksson (Sjuk), Lars-Erik Karlsson (Jobbade), Irene Sandberg (Ej fått kallelse!?) och Kenneth Andersson (Tränade P-97).

AGENDA

1. SISU

Andreas från SISU var och informerade om hur vi kan få hjälp av dem i vårt arbete inom föreningen.

Ju mer tid vi rapporterar in att vi jobbar med denna typ av frågor, dess mer hjälp får vi från dem. Information om SISU finns att läsa på deras hemsida, www.sisuidrottsutbildarna.se/vastmanland

2. Föregående protokoll & Att-Göra-Lista

- Thomas kontaktar Christer Sandqvist avseende hjälp i sponsorgruppen. Inte gjort. Återkommer med besked vid nästa möte.
- Thomas kontaktar Bertil avseende deltagande i dagens styrelsemöte. Tyvärr kunde inte Bertil Fredriksson, SISU och utbildningsansvarig inom föreningen, närvara p g a konferens med jobbet.
- Thomas kollar med Bil-City ang hyra av 2 minibussar till damlaget. Kostnaden ligger på 900 SEK per buss + bensin. Vi har redan fått fakturan för detta.
- Ansvarig för domarna
Direkt efter förra mötet diskuterade Hedin och Janne Eriksson denna fråga och tog beslutet att Janne per omgående tar över ansvaret, vilket han gjort.

3. Ekonomi

- Föreningens ekonomi är under kontroll, men vi ligger lite ”risigt” till vad gäller kassaflödet. Kommunens faktura för hallhyrorna har redan kommit (vilket är ca 5 månader tidigare än de brukar), men vi väntar fortfarande på aktivitetsstödet, därav det negativa flödet.

4. Rapport från våra kommittéer

- Sponsorkommittén
Vi kommer den närmaste tiden att ha följande fokusering
 1. Sponsorer till den föreningsoverall vi håller på att jobba fram.
 2. Kontakta de företag som enbart har tecknat 1-årsavtal med föreningen.
 3. Söka nya sponsorer.
- I övrigt inget nytt att rapportera.



5. Information från Ordförande

- Nu på lördag, den 20/2, kommer vi att ha det heldagsmöte för styrelsen som Hedin redan "förvarnat om". Då han har några mindre datorproblem för tillfället kommer kallelsen att skickas ut av Thomas.

Plats: Bergslagens konsultbyrå

Tid: Start kl 10.00

Syfte: Att se över vad som behöver göras inför nästa säsong etc. Agendan kommer att delas ut när vi kommer dit.

6. Sammanslagningen med Skogsgymnastiken

- Ett möte med Skogs herrar har genomförts och det blev en del diskussioner. De är rädda för att vi fortfarande är en Dam- & Flickförening. Hedin informerade dem att föreningen var det när damerna låg i elitserien, men så är inte fallet längre. Vi kommer fortsättningsvis satsa lika mycket på både herrar och damer.

Dessutom framkom på mötet att två killar vill vara med i styrelsen, ? Snickars och Samuel Jansson. Carina Åkerlind (ordf. i valberedningen) var med på mötet så hon vet om det.

Det diskuterades även namn på herr och juniorlaget, men inget bestämdes.

7. Övriga frågor

Tyvär kunde vi endast ta beslut i en övriga fråga, "Dag för styrelsemöten". Därefter var Minna tvungen att lämna mötet vilket gjorde att vi blev för få ledamöter närvarande för att kunna fatta beslut i resterande frågor.

Dessa frågor kommer att ligga kvar för beslut vid nästa möte.

- Dag för styrelsemöten

Då Dick, den ledamot som föreslog att vi skulle lägga mötena på olika veckodagar, ändå inte närvarat på de två senaste mötena, tog vi beslutet att återgå till att hålla våra möten på måndagar. Det passar bättre för några av de övriga ledamöterna.

- Kostnaden för länslag?

I dagsläget bekostar föreningen allt vad gäller länslagsuttagningar etc.

Det kostar oss 250 SEK att skicka en spelare på det första uttagningslägret. Blir han/hon sedan uttagen och går vidare, kostar även det 250 SEK. Blir han/hon sedan uttagen till själva laget kostar det föreningen 1 000 SEK.

Hur ställer vi oss till detta?

Beslut fattas vid nästa styrelsemöte.

- Kostnader för målvaktens dag?

Piden har ställt frågan om kostnader i samband med målvaktens dag, vilken är den 14/3.

Beslut fattas vid nästa styrelsemöte.

- Vice kassör till nästa säsong.

Detta är en fråga som vi diskuterat den senaste månaden och där Carina Åkerlind, ordförande valberedningen, redan är informerad. Vi ser ett stort behov av en vice kassör som tar ansvar för; medlems- & deltagaravgifterna, julkalendrarna, licensavgifterna samt domararvodena. Detta för att avlasta vår kassör Pia.



Att göra lista

<i>Ärende</i>	<i>Ansvarig</i>
Kontakta Christer Sandqvist avseende sponsorgruppen	Thomas
Kalla till heldagsmöte för styrelsen den 20/2	Thomas

Fagersta 2010-02-17

Thomas Liljeqvist
Sekreterare